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Interpellation  
till Kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 

 

 

Projektredovisning NKAB 

Efter att ha slagit upp kommunens moderbolag på Upplysningscentralens webbtjänst 
allabolag.se läser jag följande text: ” Bolaget har till föremål för sin verksamhet att som 
moderbolag äga och förvalta aktier i Norrtälje kommuns hel-och eller delägda bolag, initiera 
och driva särskilda projekt i syfte att utveckla kommunens bolagsverksamhet.” 
Med stöd av ovanstående önskar undertecknade ställa följande frågor till 
styrelseordföranden för Norrtälje Kommunhus AB Bino Drummond (M): 
 

1. Vilka projekt har NKAB drivit? Vilka projekt driver man idag? Vilka projekt finns det 
möjlighet att driva i framtiden? 

2. På vilket sätt har dessa utvecklat kommunens bolagsverksamhet enligt vad som står i 
presentationen? 
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